
UPDATE INZAKE NIEUW SPORTCOMPLEX (maart 2025)

Na de algemene leden vergaderingen van 6 februari 2025 is het de hoogste tijd voor een nieuwsbrief.
We vinden het best wel bijzonder dat er op een gewone donderdagavond 275 mensen de moeite
hebben genomen om hun mening te laten horen. In onderstaande twee afbeeldingen zijn de
uitslagen duidelijk weergegeven.

-Op maandag 24 februari 2025 jl. hebben we met vertegenwoordigers van alle moederverenigingen
en RVLC de uitslagen besproken en verdere stappen doorgenomen.

-SV Donia is in gesprek met de gemeente over de uitslag van de stemmingen. Daarbij wordt ook
bekeken op welk moment het raadsvoorstel door de gemeenteraad kan worden behandeld. Omdat
dit zorgvuldig moet worden gedaan kunnen we niet vasthouden aan de gecommuniceerde datum van
19 maart 2025. Het streven is en blijft om het raadsvoorstel zo spoedig mogelijk door de
gemeenteraad te laten behandelen.

- Het is de bedoeling dat er door SV Donia wordt ingesproken en het lijkt ons een goed idee dat we
op ludieke wijze de aandacht van de raadsleden op onze plannen gaan vestigen. Hoe we dat gaan
doen horen jullie zo spoedig mogelijk.

-Voorafgaand aan de raadsbehandeling, gaat er een delegatie van SV Donia met daarin een
vertegenwoordiger van alle verenigingen, op diverse maandagavonden bij alle raadsfracties langs om
nogmaals de plannen aan te prijzen en waar nodig toe te lichten.

-Om het samengaan van de verenigingen zo goed mogelijk te laten verlopen is het nu de tijd om de
verenigingscommissie op te starten. Hiervoor hebben zich al mensen opgegeven maar er kan nog
best een aantal bij. Wil je meedenken over alles wat met de nieuwe gezamenlijke vereniging te
maken heeft? Geef je dan op via de mail ( bestuur@svdonia.nl) of bij één van de bestuursleden van je
voetbal vereniging.

Tenslotte spreken we de wens uit dat de gemeenteraad zo spoedig mogelijk instemt met onze
plannen en dat we met z’n allen verder kunnen met de ontwikkeling van dit prachtige plan.
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